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Nr OR-BR.0002.33.2017 

PROTOKOL Nr XXXIII12017 
z trzydziestej trzeciej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 24 sierpnia 2017 r. w godzinach 15,00 -17,00 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 2211XXXIII/2017 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2017 rok 

2. Uchwala Nr 2221XXXIII/2017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
3. Uchwala Nr 223IXXXIIII2017 w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie aneksu nr 2 do 

porozumienia z dnia 6 marca 2015 r. 0 wsp61pracy w sprawie opracowania i reaJizacji 
Strategii RIT dla Subregionu P61nocnego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Wojew6dztwa Slltskiego na lata 2014-2020. 

4. Uchwala Nr 2241XXXIII/2017 w sprawie wyraZenia zgody na przedluzenie umowy 
najmu w Myslowie. 

5. Uchwala Nr 225IXXXIIII2017 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu miejscowosci Krusin . 

6. Uchwala Nr 2261XXXIlIl2017 w sprawie stwierdzenia zakoilczenia dzialalnosci 
dotychczasowego Gimnazjum w Kozieglowach ,u1.3-go Maja 12. 

7. Uchwala Nr 2271XXX1U/2017 w sprawie stwierdzenia zakoilczenia dzialalnosci 
dotychczasowego Gimnazjum im. Agaty Mr6z - Olszewskiej w Lgocie G6rnej. 

8. Uchwala Nr 2281XXXIII/2017 w sprawie stwierdzenia zakoilczenia dzialalnosci 
dotychczasowego Gimnazjum w Piilczycach, ul. SI<\Ska 3. 

9. Uchwala Nr 229IXXXIIII2017 w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
szescioletniej Szkoly Podstawowej w Kozieglowach w osmioletnilt Szkolce Podstawowlt 
w Kozieglowach 

10. Uchwala Nr 2301XXXIU/2017 w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej 
sZeScioletniej Szkoly Podstawowej w Lgocie G6mej w osmioletnilt Szkolce Podstawowlt 
w Lgocie G6rnej. 

11. Uchwala Nr 231IXXX1II/2017 w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
szescioletniej Szkoly Podstawowej w Piilczycach w osmioletnilt Szkolce Podstawowlt 
w Piilczycach. 

12. Uchwala Nr 232IXXX1II/2017 w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
sZeScioletniej Szkoly Podstawowej w Cynkowie w osmioletnilt Szkolce Podstawowlt 
w Cynkowie. 

13. Uchwala Nr 2331XXXIII12017 w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
szescioletniej Szkoly Podstawowej w Gniazdowie w osmioletnilt Szkolce Podstawowlt 
w Gniazdowie. 



2 

14. Uchwala Nr 234/XXXIII/2017 w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
szescioletniej Szkoly Podstawowej w Koziegl6wkach w osmioletnilt Szkol« Podstawowlt 
w Koziegl6wkach. 

15. Uchwala Nr 235IXXXIII/2017 w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 

szescioletniej Szkoly Podstawowej w Siedlcu DUZym w osmioletnilt Szkol« Podstawow<t 
w Siedlcu DUiym. 

16. Uchwala Nr 236IXXXIIlI2017 w sprawie przeksztalcenia Zespolu Szk61 w Lgocie 
G6rnej w sklad kt6rego wchodzi jedynie Szkola Podstawowa im. Agaty Mr6z

Olszewskiej i Gimnazjum im. Agaty Mr6z-0lszewskiej W Szkol« Podstawow<t w Lgocie 
G6rnej im. Agaty Mr6z-0Iszewskiej. 

17. Uchwala Nr 237/XXXIII/2017 w sprawie przeksztalcenia Zespolu Szk61 w Piilczycach 
w sklad kt6rego wchodzi jedynie Szkola Podstawowa w Piilczycach i Gimnazjum 
w Piilczycach w Szkol« Podstawow<t w Piilczycach. 

18. Uchwala Nr 2381XXXIIlI2017 w sprawie zmiany Uchwaly Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy z 27 kwietnia 2006 r. Nr 289/xXXI/2006 w sprawie utworzenia Zespolu 
Szk61 w Kozieglowach. 

Uchwaly stanowi<t zal<tczniki nr 1 - 18 do protokolu. 

Radnych obecnych na Sesji: 14 ( pelny sklad Rady). 

Obradom sesj i przewodniczyla Przewodnicz<tca Rady Gminy 

Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl«czka 
Zast«pca Burmistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan Krzysztof B<tk 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor M-GOPK Pani Renata Garleja 
Dyrektor Zespolu Uslug Komunalnych Pan Zbigniew Polak 
Radca prawny Urz«du GiM Kozieglowy Pan Slawomir Kania 
Kierownicy referat6w Urz«du GiM Kozieglowy 

Miasta Kozieglowy 

Przewodnicz<tcy Samorz<tdu Mieszkailc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz soltysi 
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Porzadek obrad podany w zawiadomieniu 0 Sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 

3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 

4. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 

5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

6. Podj«cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej do Wojew6dzkiej Komendy 
Policji w Katowicach w wysokosci 40.000 zl z przeznaczeniem na wymian« na nowe 

ogrodzenia wok61 terenu nalez'l.cego do Komisariatu Policji w Kozieglowach wraz 

z bram'l. wjazdow'l.. 
7. Podj«cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie aneksu nr 2 do porozumienia 

z dnia 6 marca 2015 r. 0 wsp61pracy w sprawie opracowania i realizacji Strategii RIT dla 

Subregionu P61nocnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa 

SI~kiego na lata 2014-2020. 
8. Podj«cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy najmu 

wMyslowie. 

9. Podj«cie uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

(Krusin) . 
10. Podj«cie uchwaly w sprawie stwierdzenia zakOl1czenia dzialalnosci dotychczasowego 

Gimnazjum w Kozieglowach ,u1.3-go Maja 12. 
11. Podj«cie uchwaly w sprawie stwierdzenia zakonczenia dzialalnosci dotychczasowego 

Gimnazjum im. Agaty Mr6z - Olszewskiej w Lgocie G6rnej. 

12. Podj«cie uchwaly w sprawie stwierdzenia zakonczenia dzialalnosci dotychczasowego 

Gimnazjum w Pinczycach, ul. SI'l.ska 3. 
13. Podj«cie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sZeScioletniej 

Szkoly Podstawowej w Kozieglowach w osmioletni'l. Szkol« Podstawow'l. 

w Kozieglowach 
14. Podj«cie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sZeScioletniej 

Szkoly Podstawowej w Lgocie G6rnej w osmioletni'l. Szkol« Podstawow'l. w Lgocie 

G6rnej. 

15. Podj«cie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sZeScioletniej 

Szkoly Podstawowej w Pinczycach w osmioletni'l. Szkol,< Podstawow'l. w Pinczycach. 

16. Podj«cie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szescioletniej 

Szkoly Podstawowej w Cynkowie w osmioletni'l. Szkol« Podstawow'l. w Cynkowie. 

17. Podj«cie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej sZeScioletniej 

Szkoly Podstawowej w Gniazdowie w osmioletni'l. Szkol« Podstawow'l. w Gniazdowie. 

18. Podj«cie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szescioletniej 

Szkoly Podstawowej w Koziegl6wkach w osmioletni'l. Szkol« Podstawow'l. 
w Koziegl6wkach. 

19. Podj«cie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szescioletniej 

Szkoly Podstawowej w Siedlcu Duzym w osmioletni'l. Szkol,< Podstawow'l. w Siedlcu 

Duzym. 
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20. Podj«cie uchwaly w sprawie przeksztalcenia Zespolu Szk61 w Lgocie G6mej w sklad 

kt6rego wchodzi jedynie Szkola Podstawowa im. Agaty Mr6z-01szewskiej i Gimnazjum 
im. Agaty Mr6z-01szewskiej W Szkol« Podstawow<t w Lgocie G6mej im. Agaty Mr6z
Olszewskiej. 

21. Podj«cie uchwaly w sprawie przeksztalcenia Zespolu Szk61 w Piilczycach w sklad 
kt6rego wchodzi jedynie Szkola Podstawowa w Piilczycach i Gimnazjum w Piilczycach 

w Szkoll( Podstawow<t w Piilczycach. 
22. Podjl(cie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z 27 

kwietnia 2006 r. Nr 289IXXXI/2006 w sprawie utworzenia Zespolu Szk61 

w Kozieglowach. 
23. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
24. lnformacja Przewodnicz<tcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mil(dzysesyjnym. 
25. Interpelacje i zapytania radnych. 

26. Wolne wnioski. 
27. Zakoilczenie obrad 33 Sesji. 

PorZ<tdek obrad sesji stanowi zal<tcznik nr 19 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz<tca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesj« radnych, zaproszonych gosci, oraz wszystkich zebranych. 

Stwierdzila, ze sesjajest prawomocna. 

Zgodnie z list<t obecnosci w sesji uczestniczylo 14 radnych. 
Listy obecnosci radnych i so/tys6w i stanowi<t zal<tczniki nr 20, 21 do protokolu. 

Zgodnie z ustaleniami podj«tymi na wsp61nym posiedzeniu Komisji Przewodnicz<tca 
Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala wyl<tczenie z porz<tdku obrad sesji punktu 6 
dotycz<tcego podjl(cia uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej do Wojew6dzkiej 
Komendy Policji w Katowicach w wysokosci 40.000 zl z przeznaczeniem na wymianl( na 
no we ogrodzenia wok61 terenu nalez<tcego do Komisariatu Policj i w Kozieglowach wraz 

z bram<t wjazdow<t. 

Radni nie zglaszali uwag do w/w propozycji. 
Porz<tdek obrad sesji wraz z zaproponowan<t zmian<t zostal przyj«ty jednoglosnie. 

Projekt uchwaly wycofanej z porz<tdku obrad sesji stanowi zal<tcznik nr 40 do protokolu. 
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Uchwalony porzadek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 20 17 r. 

5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie aneksu Dr 2 do 

porozumienia z dnia 6 marca 20 IS r. 0 wsp61pracy w sprawie opracowania i realizacji 
Strategii RIT dla Subregionu P61nocnego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Wojew6dztwa SI/lskiego na lata 2014-2020. 

7. Podj~cie uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na przedluzenie umowy najmu 
w Myslowie. 

8. Podj~cie uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
( Krusin) . 

9. Podj~cie uchwaly w sprawie stwierdzenia zakonczenia dzialalnosci dotychczasowego 
Gimnazjum w Kozieglowach ,uI.3-go Maja 12. 

10. Podj~cie uchwaly w sprawie stwierdzenia zakonczenia dzialalnosci dotychczasowego 
Gimnazjum im. Agaty Mroz - Olszewskiej w Lgocie Gornej. 

11. Podj~cie uchwaly w sprawie stwierdzenia zakonczenia dzialalnosci dotychczasowego 
Gimnazj urn w Pinczycach, ul. SI/lska 3. 

12. Podj~cie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
sZeScioletniej Szkoly Podstawowej w Kozieglowach w osmioletni/l Szkol~ 

Podstawowlt w Kozieglowach 
13. Podj~cie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 

szescioletniej Szkoly Podstawowej w Lgocie Gornej w osmioletnilt Szkol,< 
Podstawowlt w Lgocie Gornej. 

14. Podj~cie uchwaly w sprawie stwierdzenia 
szescioletniej Szkoly Podstawowej w Pinczycach 

przeksztalcenia dotychczasowej 
w osmioletnilt Szkol,< Podstawowlt 

w Pinczycach. 
15. Podj~cie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 

szescioletniej Szkoly Podstawowej w Cynkowie w osmioletnilt Szkol~ Podstawowlt 
w Cynkowie. 

16. Podj~cie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
sZeScioletniej Szkoly Podstawowej w Gniazdowie w osmioletni/l Szkol~ Podstawowlt 
w Gniazdowie. 

17. Podj~cie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
szescioletniej Szkoly Podstawowej w Kozieglowkach w osmioletnilt Szkoi,< 
Podstawowlt w Kozieglowkach. 

18. Podj~cie uchwaly w sprawie 
sZeScioletniej Szkoly Podstawowej 
Podstawowlt w Siedlcu Duzym. 

stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
w Siedlcu Duzym w osmioletnilt Szkol~ 
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19. Podj«cie uchwaly w sprawie przeksztalcenia Zespolu Szk6l w Lgocie G6rnej w sklad 
kt6rego wchodzi jedynie Szkola Podstawowa im. Agaty Mr6z - Olszewskiej 
i Gimnazjum im. Agaty Mr6z-01szewskiej W Szkol« Podstawowl\c w Lgocie G6rnej 
im. Agaty Mr6z-01szewskiej. 

20. Podj«cie uchwaly w sprawie przeksztalcenia Zespolu Szk6l w Piilczycach w sklad 
kt6rego wchodzi jedynie Szkola Podstawowa w Piilczycach i Gimnazjum 

w Pinczycach w Szkol« Podstawowl\c w Piilczycach. 

21. Podj«cie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z 27 
kwietnia 2006 r. Nr 289IXXX1I2006 w sprawie utworzenia Zespolu Szk6l 
w Kozieglowach. 

22. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
23. Informacja Przewodniczl\ccej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 
24. lnterpelacje i zapytania radnych. 
25. Wolne wnioski. 
26. Zakonczenie obrad 33 Sesji. 

Ad. pkt2 

Przewodniczl\cca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok6l 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz«dzie Gminy i Miasta , ka:i:dy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si« z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z trzydziestej 
drugiej sesji, kt6ra odbyla si« w dniu 06.07.20l7 r. 
Protok6! z poprzedniej Sesji przyj«ty zostal przyj«ty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj« Uchwal Wniosk6w 
w skladzie: 

1. Pani Monika Skrobarczyk 
2. Pani Grazyna Sitek 
3. Pani Jadwiga Balinska 

Ad. pkt 4 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy 
i Miasta Kozieglowy na rok 2017 ( zall\ccznik ill 22 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Vchwala Nr 221IXXXIII12017 w sprawie zmlan uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2017 rok zostala przyj«ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 5 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej ( zahl.cznik nr 23 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 222IXXXIIII2017 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej 

zostala przyj\!ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pani Jadwiga Balinska przedstawia projekt uchwaly w sprawie w sprawie wyrazenia 
zgody na zawarcie aneksu nr 2 do porozumienia z dnia 6 marca 2015 r. 0 wsp61pracy 

w sprawie opracowania i realizacji Strategii RIT dla Subregionu P61nocnego w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa SI1\.Skiego na lata 2014-2020 

( zahl.cznik nr 24 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 223IXXXlII/2017 w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie aneksu nr 2 do 
porozumienia z dnia 6 marca 2015 r. 0 wsp61pracy w sprawie opracowania i realizacji 
Strategii RIT dla Subregionu P6lnocnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Wojew6dztwa Sl~skiego na lata 2014-2020zostala przyj\!ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody 
na przedluzenie umowy najmu w Myslowie (zal~cznik nr 25 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2241XXXII/2017 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy najmu 
w Myslowie zostala przyj\!ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 8 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu miejscowosci 
Krusin (za!~cznik nr 26 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 225/XXXIII/2017 w sprawie mleJscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu miejscowosci Krusin zostala 
przyj\!ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 
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Ad. pkt 9 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie stwierdzenia zakonczenia 

dzialalnosci dotychczasowego Gimnazjum w Kozieglowach ,uI.3·go Maja 12 ( zal<tcznik 
nr 27 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 226/xxxIII/2017 w sprawie stwierdzenia zakonczenia dzialalnosci 
dotychczasowego Gimnazjum w Kozieglowach ,uI.3-go Maja 1 zostala przyj;:ta 14 glosami 

"za" Gednoglosnie) . 

Ad. pkt 10 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie stwierdzenia 

zakonczenia dzialalnosci dotychczasowego Gimnazjum im. Agaty Mroz - Olszewskiej 

w Lgocie Gornej (zal<tcznik nr 28 do protokolu). 
Radni nie wnosi li uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 227/xxxIIII2017 w sprawie stwierdzenia zakonczenia dzialalnosci 
dotychczasowego Gimnazjum im. Agaty Mroz - Olszewskiej w Lgocie Gornej 

zostala przyj;:ta 14 glosami "za" Gednoglosnie). 

Ad. pkt 11 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie stwierdzenia 
zakonczenia dzialalnosci dotychczasowego Gimnazj urn w Pinczycach ul. Sl<tska 3 ( zal<tcznik 

nr 29 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 228!XXXIII/2017 w sprawie stwierdzenia zakonczenia dzialalnosci 

dotychczasowego Gimnazjurn w Pinczycach ul. SI'tSka 3 zostala przyj«ta 14 glosami "za" 
Gednoglosnie) . 

Ad. pkt 12 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie stwierdzenia 
przeksztalcenia dotychczasowej szescioletniej Szkoly Podstawowej w Kozieglowach 

w osmioletni", Szkol;: Podstawow<t w Kozieglowach ( zal<tcznik nr 30 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 229/xxxIIII2017 w sprawie stwierdzenia przeksztaicenia dotychczasowej 
szescioletniej Szkoly Podstawowej w Kozieglowach w osmioletni<t Szkol;: Podstawow<t 
w Kozieglowach zostala przyj;:ta 14 glosami "za" Gednoglosnie) . 
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Ad. okt 13 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie stwierdzenia 
przeksztalcenia dotychczasowej szescioletniej Szkoly Podstawowej w Lgocie G6mej 
w osmioletni~ Szkol« Podstawow~ w Lgocie G6mej ( zal~cznik ill 31 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 230/XXXlI1I2017 w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
szescioletniej Szkoly Podstawowej w Lgocie G6mej w osmioletni~ Szkol« Podstawow~ 
w Lgocie G6mej zostala przyj«ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. okt 14 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwa!y w spraWle stwierdzenia 
przeksztalcenia dotychczasowej szescioletniej Szkoly Podstawowej w PiiIczycach 
w osmioletni~ Szko!« Podstawow~ w PiiIczycach ( za!~cznik nr 32 do protoko!u). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwa!y . 

Ucbwala Nr 2311XXXIII/2017 w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
szescioletniej Szkoly Podstawowej w PiiIczycacb w osmioletni~ Szko!« Podstawow~ 

w PiiIczycach zosta!a przyjf<ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. okt 15 

Pani Jadwiga BaliiIska przedstawila projekt uchwaly w sprawle stwierdzenia 
przeksztalcenia dotychczasowej szescioletniej Szko!y Podstawowej w Cynkowie 
w osmioletni~ Szko!« Podstawow~ w Cynkowie (zal~cznik ill 33 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 2321XXX1I1I2017 w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
szescioletniej Szkoly Podstawowej w Cynkowie w osmioletni~ Szkolf< Podstawow~ 

w Cynkowie zostala przyj«ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. okt 16 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie stwierdzenia 
przeksztalcenia dotychczasowej szescioletniej Szkoly Podstawowej w Gniazdowie 
w osmioletni~ Szkolf< Podstawow~ w Gniazdowie ( za!~cznik ill 34 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 233IXXXIII/2017 w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotycbczasowej 
szescioletniej Szkoly Podstawowej w Gniazdowie w osmioletni~ Szkolf< Podstawow~ 

w Gniazdowie zostala przyj«ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 
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Ad. pkt 17 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie stwierdzenia 
przeksztalcenia dotychczasowej szescioletniej Szkoly Podstawowej w Koziegl6wkach 
w osmioletnill Szkol,< Podstawowll w Koziegl6wkach (za1llcznik nr 35 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 234/XXXIIII2017 w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
sZeScioletniej Szkoly Podstawowej w Koziegl6wkach w osmioletnill Szkol,< Podstawowll 
w Koziegl6wkach zostala przyj,<ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 18 

Pani Jadwiga Baliilska przedstawila projekt uchwaly w sprawie przeksztaicenia 
dotychczasowej sZeScioletniej Szkoly Podstawowej w Siedlcu Duzym w osmioletnill Szkol,< 
Podstawowll w Siedlcu Duzym ( za1llcznik nr 36 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 235IXXXIII/2017 w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej 
szescioletniej Szko!y Podstawowej w Siedlcu Duzym w osmioletnill Szko!,< Podstawowll 
w Siedlcu DUZym zostala przyj,<ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 19 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie przeksztaicenia 
Zespolu Szk6! w Lgocie G6mej w sk!ad kt6rego wchodzi jedynie Szko!a Podstawowa im. 
Agaty Mr6z-01szewskiej i Gimnazjum im. Agaty Mr6z-0lszewskiej W Szkol,< Podstawowll 
w Lgocie G6rnej im. Agaty Mr6z-01szewskiej (zahlcznik nr 37 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 236IXXXIIII2017 w sprawie przeksztaicenia Zespolu Szk61 w Lgocie G6mej 
w sklad kt6rego wchodzi jedynie Szkola Podstawowa im. Agaty Mr6z-01szewskiej 
i Gimnazjum im. Agaty Mr6z-0lszewskiej W Szkol,< Podstawowll w Lgocie G6mej im. 
Agaty Mr6z-01szewskiej zosta!a przyj,<ta 14 glosami "za" (jednog!osnie) . 

Ad. pkt 20 

Pani Gra:i:yna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie przeksztaicenia Zespo!u 
Szk61 w Piilczycach w sklad kt6rego wchodzi jedynie Szkola Podstawowa w Piilczycach 
i Gimnazjum w Piilczycach w Szko!,< Podstawowll w Piilczycach ( za1llcznik nr 38 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 237IXXXIII/2017 w sprawie przekszta!cenia Zespolu Szk61 w Pinczycach 
w sklad kt6rego wchodzi jedynie Szkola Podstawowa w Pinczycach i Gimnazjum 
w Pinczycach w Szkol", Podstawow'l w Pinczycach zostala przyj",ta 14 glosami "za" 
Gednoglosnie) . 

Ad. pkt21 

Pani Jadwiga przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Rady 
Gminy i Miasta Kozieglowy z 27 kwietnia 2006 r. Nr 289IXXXI/2006 w sprawie utworzenia 
Zespolu Szk61 w Kozieglowach ( za1'lccznik nr 39 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 238/XXX1Il12017 w sprawie zmiany Uchwaly Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy z 27 kwietnia 2006 r. Nr 289IXXXI/2006 w sprawie utworzenia Zespolu Szk61 
w Kozieglowach zostala przyj",ta 14 glosami "za" Gednoglosnie) . 

Ad. pkt 22 

Bunnistrz Pan Jacek Sl«czka przedstawil informacj« 0 dzialalnosci w okresie 
mi«dzysesyjnym . Na wst«pie podzi«kowal za sprawne przeprowadzenie glosowan nad 
uchwalami is\otnymi dla biez'lcego dzialania: 

zmiany w budzecie dokonane w dniu dzisiejszym pozwol'l na realizacj", zadan 
inwestycyjnych jak i biez'lcych. Realizowane b«d'l inwestycje drogowe - przebudowa drogi 
ul. Kr6tka i Dluga w Zabijaku , otrzymalismy promes« Ministra Spraw Wewn",trznych 
i Administracji na usuwanie skutk6w kl",sk zywiolowych; 

- Gmina i Miasto Kozieglowy nalezy do porozumienia 34 gmin subregionu p61nocnego 
o wsp61pracy w sprawie opracowania i realizacji strategii RIT w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Sl'lskiego, co daje nam lepsz'l pozycj", do ubiegania 
si", 0 srodki konkursowe. Na przygotowanie dokumentacji projekt6w Gminy wydaj'l ogromne 
srodki finansowe . W Gminie Kozieglowy w kaZdym dzialaniu RIT mamy przygotowane 
projekty, w tym projekt na instalacje fotowoltaiczne dla mieszkanc6w Grniny i Miasta . 
Przygotowuj'lc wniosek rozpoczynaj'lcy cal'l procedur", bylismy przekonani, ze otrzymamy 
srodki, a okazuje si"" ze Gmina Panki , wbrew ustaleniom zlozyla wniosek na 3;" calej puli 
srodk6w finansowych, pozbawiaj'lc inne gminy srodk6w. Na dzien dzisiejszy nie wiemy jaki 
b",dzie efekt koncowy. Zawarcie aneksu do porozumienia z dnia 6 marca 2015 r. pozwoli na 
wykluczenie z porozum!ema pojedynczych jednostek, kt6re nie stosuj'l si", do ustalen 
zawartych w porozumieniu; 

- w dniu dzisiejszym uchwalono mteJscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu miejscowosci Krusin. Na sesji w miesi'lcu czerwcu podj«to uchwal", 
o przyst'lPieniu do zmian miejscowych plan6w zagospodarowania przestrzennego Gminy 
i Miasta Kozieglowy, dostosowuj'lC plany do obowiljZuj'lcych przepis6w. To z kolei 
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spowodowalo, ze mieszkancy Pustkowia Lgockiego zlozyli protest obawiajltc Sl~ ze 
w sltsiedztwie powstanie hodowla ps6w; 

- podj~te w dniu dzisiejszym uchwaly oswiatowe majlt zwillZek z wprowadzonlt refonnlt 
oswiaty- likwidacja gimnazj6w. Gmina Kozieglowy jest przygotowana do zmian . Wszystkie 
6-letnie szkoly podstawowe przeksztalcajlt si~ w 8-letnie szkoly podstawowe. Wszystkie 
obiekty oswiatowe, wraz z oddzialami przedszkolnymi przygotowane sit do rozpocz~cia roku 
szkolnego. Uruchamiamy dwa dodatkowe oddzialy przedszkolne w dw6ch plac6wkach. 
W klasie VII w Szkole Podstawowej w Koziegl6wkach b~dzie pi«ciu uczni6w, co jest 
konsekwencjlt sieci szk61 na terenie Gminy i Miasta. Wszystkie plac6wki oswiatowe 
dokonaly niezb~dnych remont6w i modemizacji i przygotowane sit do rozpocz~cia roku 
szkolnego. Przedszkole w Starej Hucie zostalo wylltczone na jeden rok w zwillZku z jego 
gruntownlt przebudow~ 

zakonczono budow~ dw6ch plac6w zabaw : w Starej Hucie i w Kozieglowach; 

prowadzone Sit inwestycje na budynkach prywatnych ( solary) . Po wielu trudnosciach 
spowodowanych przez podmiot kt6ry wygral przetarg sytuacja lagodnieje . Wybudowanych 
jest juz 421 instalacji solamych . Po wybudowania pozosta!o jeszcze 79 instalacji. Wyrazi! 
nadziej~ , ze do konca wrzeSnia br. zadanie zostanie zakonczone. Przeprosil za zwlok~ 
i niedogodnosci , nadmieniajltc, ze op6znienia nie wyst/lPi1y z winy samorzltdu Gminy; 

- odbyla si~ uroczystosc 100 lecia jednostki OSP w Koziegl6wkach w Zyczliwej atmosferze. 
Budynek straZilicy OSP zostal wyremontowany; 

- prawdopodobnie b~dziemy wracac do ruroci!lgu paliwowego Boron6w - Trzebinia 
maJltcego przebiegac przez teren Gminy Kozieglowy i przygotowywac si~ do podj~cia 

uchwaly; 

- odbyl si~ odbi6r inwestycji drogowych - ul. Sportowa w Gniazdowie i Lipowa ( parking); 

- odbylo si« zgromadzenie og6lne Subregionu P61nocnego , na kt6rym dyskutowano nad 
kolejnymi zadaniami inwestycyjnymi w ramach dodatkowych srodk6w. Mysli, ze przyj«ta 
b~dzie proporcja na jednego mieszkanca; 

- z koncem sierpnia br. Dyrektor Szkoly w Koziegl6wkach Pani Malgorzata Was konczy 
5 letnilt kadencje na stanowisku dyrektora szkoly. W dniu wczorajszym odbylo si~ spotkanie, 
na kt6rym wskazano osob~, kt6ra b~dzie pelnila funkcj« dyrektora szkoly przez 10 miesi«cy; 

- na skutek negatywnych dzialan mlodziezy i dewastacji otoczenia szkoly w Pinczycach, 
przestrzen zostala zamkni~ta. Od wrzeSnia br. wszystkie przestrzenie publiczne b«dlt otwarte, 
ale nalezy rozwazyc kwesti~ monitoringu ewentualnie finny ochrony; 

- w Rosochaczu uruchomiono Centrum Integracj i Spolecznej , w kt6rym na okres remontu 
dzialajlt Warsztaty Terapii Zaj«ciowej z Wojslawic; 
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- podzi«kowal za pornoc w zorganizowaniu pobytu w Kozieglowach delegacji z W«gier; 

- od I sierpnia br. skladane s~ wnioski na nowy okres zasilkowy. Na dzien dzisiejszy 
wplyn«la nast«puj~ca ilosc wnioskow: Rodzina 500+ 467 wnioskow, zasilki rodzinne- 208 
wniosk6w, fundusz alirnentacyjny - 9 wniosk6w, stypendia szkolne - 48 wniosk6w; 

- nawi¥uj~c do protestu rnieszkancow Pustkowia Lgockiego dotycz<tcego przyst~ienia do 
sporz~dzenia zmian rniejscowych planow zagospodarowania przestrzennego wyjasnil, 
ze w rniesi<tcu czerwcu Rada GiM podj«la uchwal« 0 przyst~ieniu do zrnian w 24 
rniejscowych planach. Uchwala ta nie burzy systernu zagospodarowania przestrzennego , Iecz 
dl\.ZY do uregulowania zapisow w rniejscowych planach do przepisow wyzszego rz«du. Zapisy 
te rni«dzy innymi dotycz~: 

• zakazu lokalizacji zabudowy w odleglosci 25 rn. od terenow lesnych (obecnie 
obowi¥uj<tce przepisy wskazuj~ 12 rn. od uzytkow Idnych), 

• zakazu zabudowy w odleglosci 15 rn. od ciekow wodnych - kwestia powyzsza 
uregulowana jest w ustawie prawo wodne. W obecnych rniejscowych planach bez 
podstawy prawnej zabudowa ograniczona jest w zakresie odsuni«cia si« na odleglose 
15 rn. od kazdego cieku. Uaktualnienie planow jest konieczne, poniewaz obecne 
ograniczenia w rniejscowych planach s~ bez podstawy prawnej. 

Projekty planow b«d~ wylozone do publicznego wgl~du i b«d~ konsultowane. Zach«cal do 
aktywnego wl<tczenia si,,: w zrniany rniejscowych plan6w. Pan Burmistrz poinformowal, ze 
wplywa wiele wniosk6w 0 ustalenie warunkow zabudowy na terenach gdzie nie rna 
rniejscowych plan6w zagospodarowania przestrzennego i decyzje 0 warunkach zabudowy 
rnusz<t bye wydawane zgodnie z obowi¥uj~cyrni przepisami prawa . Kornisja Gospodarcza 
rozpatrywala ostatnio wnioski dotycz~ce warunkow zabudowy, kt6re po cz«sci s~ 

uzasadnione i logiczne, ale s~ przepisy prawne ktore nalety stosowae i uwarunkowania, ktore 
nalezy rniec na uwadze przy wydawaniu decyzji; 

- od kilku lat Grnina Kozieglowy udziela wsparcia finansowego na realizacj« zadail 
powiatu, wplyn«lo kolejne pismo Starosty Powiatowego w Myszkowie w sprawie 
wspolfinansowania rnodernizacji i budowy drogi powiatowej uJ. Siewierska w Pinczycach. 
Grnina rozumie potrzeby powiatu, kazdorazowo udzielaj~c wsparcia, ale rna tez do realizacji 
wiele zadail wlasnych. W dniu 7.0S.br. Gmina Kozieglowy zwrocila si« do Powiatu 
o udzielenie wsparcia finansowego inwestycji drogowej i do tej pory nie rna odpowiedzi na 
prosb«. W ubieglyrn roku po raz pierwszy Grninie Kozieglowy nie udalo si« pozyskac 
srodkow z narodowego programu odbudowy drog lokalnych na drog« w Mzykach. W roku 
biez<tcyrn zostal zlozony ten sam wniosek, ale szans« pozyskania srodk6w finansowych 
zwi«ksza wsp61finansowanie przez inne samorz~dy, wi«c wyst~iono do Powiatu 0 pornoc 
finansow~ . Mamy nadziej« , ze uzyskamy wsparcie Powiatu , a tyrn sarnyrn dodatkowe 
punkty , kt6re pozwol~ na realizacj« drogi w Mzykach w ramach narodowego programu 
odbudowy dr6g lokalnych. Na najblizszej sesji Rady Powiatu podejrnowane b«d~ uchwaly 
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o udzieleniu pomocy finansowej dla Gminy Poraj i Gminy Zarki , a Gmina Kozieglowy jest 
pominij(ta, choc 0 tak~ pomoc zwr6cila sij( do Powiatu. 

Na zakOIlczenie swej wypowiedzi Burmistrz Pan Jacek Slj(czka zaprosil wszystkich 
na Festiwal "Z Kopyta", kt6ry odbj(dzie si\! w dniach 2 i 3 wrzesnia br. Podkrdlil, ze Gmina 
i Miasto Kozieglowy zasluguje na wypromowanie jedynego i niepowtarzalnego produktu, 
jakim jest wlasnie Festiwal "Z Kopyta" . Wklad pracy w organizacj\! Festiwalu jak i srodki 
finansowe w przyszlosci mog~ przyniesc korzysci , nie tylko finansowe; 

Pan Burmistrz zaprosil r6wniez wszystkich zebranych wraz z rodzinami na Dozynki 
Gminne kt6re odb\!d~ si\! w dniu 10 wrzeSnia br. w Piilczycach. 

Ad. pkt 23 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj\! 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mi\!dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 06 lipca br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz~dku obrad biez~cej sesji, 
zwolanie wsp61nego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady Gminy i Miasta wplyn\!ly pisma: 

- pismo Sl~skiego Oddzialu Narodowego Funduszu Zdrowia wyjasniaj~ce przyczyny braku 
umowy na leczenie stomatologiczne w Przychodni w Kozieglowach. Pani Przewodnicz~ca 
przypomniala, ze w miesi~cu luty br. Rada Gminy i Miasta podjj(la uchwal\! w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Myszkowskiego z przeznaczeniem na zakup 
unitu dentystycznego dla Przychodni Rejonowej w Kozieglowach. Obecnie okazuje si\!, 
ze SP ZOZ nie otrzymal kontraktu na uslugi stomatologiczne w Przychodni 
w Kozieglowach. Rada przekazala srodki na cel, kt6ry nie zostanie osi~ni\!ty . 

Doswiadczenie to spowodowalo, ze postanowiono przesun~c na kolejny termin w spraw\! 
udzielenia pomocy finansowej do Wojew6dzkiej Komendy Policji w Katowicach 
w wysokosci 40.000 zl z przeznaczeniem na wymian\! na nowe ogrodzenia wok61 terenu 
nalez~cego do Komisariatu Policji w Kozieglowach . Gmina Kozieglowy zainwestowala 
w remont Komisariatu Policji i w wyposazenie duz~ ilosc srodk6w finansowych. Obecnie , 
w ramach srodk6w z budzetu Policji rna bye przeprowadzony remont Komisariatu 
z zewn~trz, ale jeszcze nie rozPOCZ\!!y si\! prace w tym kierunku. W zwi¥ku z tym kwestia 
udzielenia pomocy finansowej na ogrodzenie zostanie rozwaZona po wyremontowaniu 
budynku z zewn~trz; 

- dniu wczorajszym do Burmistrza , Przewodnicz~cej Rady oraz do wszystkich radnych 
wplynj(lo pismo Starosty Powiatowego w Myszkowie w sprawie wsp6lfinansowania 
modemizacji i budowy drogi powiatowej ul. Siewierska w Piilczycach. Pani 
Przewodnicz~ca podkreSlila, ze Gmina Kozieglowy dofinansowuje powiat w kazdej 
dziedzinie i gdy tylko powiat wnioskuje 0 pomoc, zawsze otrzymuje j~ z budzetu Gminy 
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Kozieglowy. Odnosnie drogi powiatowej ul. Siewierska w Pinczycach Pan Burrnistrz 
wczeSniej zadeklarowal pomoc w postaci sfinansowania opaski chodnika oraz dwoch 
przepust6w . PodkreSlila, ze powiat dofinansowuje drogi gminne w Poraju i w Zarkach 
( glosownie b«dzie na sesji w dniu 31.08.br. i ciekawi j~ jak zaglosuj~ radni powiatowi 
wybrani z Gminy Kozieglowy) , a do Gminy Kozieglowy wyst«puje 0 srodki na drog« 
powiatow~ w Pinczycach. Nadmienila, ze Radny Rady Powiatu Pan Lazar w Internecie 
informuje, ze przez Burmistrza i Rad« Gminy drogi w Pinczycach nie b«dzie, co oczywiscie 
nie pol ega na prawdzie. 

Radny Pan Andrzej Szostak zapytal czy radni powiatowi z naszego terenu s~ zapraszani na 
sesje Rady GiM Kozieglowy. 

Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze radni powiatowi zapraszani s~ na kazd~ sesj« 
Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, a nast«pnie przedstawila wnioski , ktore wplyn«ly do 
przyszlorocznego budzetu: 

- pismo Ochotniczej Stra:i:y Pozarnej w Rzeniszowie 0 wsparcie jednostki w 2018 roku 
kwot~ 130.000 zl na zakup lekkiego samochodu ratowniczo-gasniczego (koszt samochodu 
okolo 230.000 zl.) 

- wniosek Parafii Rzymskokatolickiej sw. Marii Magdaleny w Kozieglowach 0 wsparCle 
w 2018 roku odnowy elewacji kosciola Sw. Barbary w Kozieglowach. 

Ad. pkt 24 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt25 

Wolne wnioski: 
- Soltys z Markowic Pan Marek Gruszka nawi~zal do podejmowanych w dniu dzisiejszym 
uchwal oswiatowych - do jakiej szkoly b«d~ ucz«szczae dzieci po zamkni«ciu gimnazjow; 
- Radca Prawny Pan Slawomir Kania wyjasnil, ze dzieci b«d~ ucz«szczaly do oddzialow 
gimnazjalnych w szkolach podstawowych; 
- Radny Pan Marcin B«dkowski nawi~zal do protestu mieszkancow Pustkowia Lgockiego 
dotycz~cego propozycji zmian w planie miejscowym zagospodarowania przestrzennego. 
Mieszkancy obawiaj~ si«, ze powstanie uci1l,:i:liwa hodowla psow. Obecnie ten Pan ma trzy 
kozy, ktorych nie potrafi dopilnowae , bo nie mieszka w Pustkowiu Lgockim. Moze wi«c si« 
zdarzye tak , ze powstanie hodowla psow niebezpiecznej rasy i rowniez nie b«dzie 
dopilnowana. Mieszkancy obawiaj~ si« co b«dzie gdy taka hodowla powstanie. 
Podejmowane pr6by przeprowadzenia rozmow z tym Panem nie przyniosly rezultatow. 
Powiedzial, ze zrobi co b«dzie chcial, a jesli mieszkancy si« sprzeciwi~ , to zakupi ISO koz 
i dopiero b«d~ uci~zliwosci; 
- Burmistrz Pan Jacek Sl«czka zaapelowal, by zachowae rozs~dek. Zgodnie z ustaw~ 
o ochronie zwierz~t w przypadku niewlasciwych warunk6w zwierz«ta mog~ bye 
wlascicielowi zabrane. Byloby absurdem gdyby przepisy nakazywaly pytae si« s~siada czy 
pozwoli na hodowl« trzech psow. Ponownie podkreSlil, ze Rada postanowila przyst~ie do 
zmian w planach miejscowych , by dostosowae je do obowi~zuj~cych przepisow prawnych; 
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- Soltys wsi Osiek Pani Daria Paterak zapytala kiedy moma spodziewac si\! wykonania drogi 

w Osieku ul. Ogrodowa; 

- Burmistrz Pan Jacek SI\!czka wyjasnil, ze gmina Kozieglowy skutecznie co roku uzyskuje 

dotacje na usuwanie skutkow kl\!sk zywiolowych, w zwi'lZku z podtopieniami ktore mialy 
miejsce na terenie Gminy i Miasta. Pozostaly jeszcze dwa zadania 0 ktore wnioskowano: 

ul. Ogrodowa w Osieku i ul. muga w Rzeniszowie. S~ to juz dwie ostatnie drogi i na pewno 

dofinansowanie nast~i. Prawdopodobnie w ci'\gu najblizszych lat najwit<ksze srodki 

finansowe bt<d~ kierowane do tych miejscowosci , ktore ostatnio ucierpiaiy w zywiole; 

- Radna Pani Jadwiga Balinska zapytala czy s~ jakid nowe wiadomosci dotycz~ce remontu 

drogi 789; 

- Burmistrz Pan Jacek SIt<czka wyjasnil, ze w najblizszy poniedzialek w Generalnej Dyrekcji 

Drog w Katowicach odbt<dzie sit< spotkanie z nowym Dyrektorem Oddziaiu , na ktorym bt<d~ 

przedstawione problemy Gminy Kozieglowy zwi~zane z bezpieczenstwem na odcinku drogi 

DK-l przebiegaj~cym przez Gmint< i Miasto Kozieglowy oraz remontow drog wojewodzkich. 

Wykonano bardzo dobry projekt ad wc::z1a Wozniki i 791 Lgota Nadwarcie - Nowa Wid, na 

ktory wydatkowano 2 min zl. Protesty mieszkancow Kozieglow spowodowaly, ze wyl~czono 

z remontu ulice: Woinick!\, Rynek i czc::sc Swic::tokrzyskiej i remont drogi wojew6dzkiej nr 
789 w Kozieglowach zostal znacznie ograniczony. Remont nie dotyczy samych Koziegl6w , 

lecz kilku miejscowosci, w ktorych rozwi'lZany bylby problem na dlugie lata. Tymczasem 

protesty grupy mieszkancow zablokowaly realizacjc:: tak potrzebnej w kilku miejscowosciach 

inwestycji. Projekt nie uzyskal oceny formalnej ani merytorycznej i obawia sic:: ,ze nie 

bc::dzie realizowany. Realizowana bc::dzie droga 79l ad Olkusza - Myszk6w - Postc::p - Nowa 

Wies. Tam nie bylo zadnych protestow ani sprzeciwu mieszkanc6w. Wojewodztwo Sl~kie 
zawiesilo rowniez postc::powanie w sprawie obwodnicy, wycofalo sic:: 

ekonomicznej .; 

z analizy 

Pani Jadwiga Balinska zaprosila radnych na uroczyste podsumowanie VI Og6lnopolskiego 

Konkursu Historyczno - Literackiego "Polskie wic::iniarki w Ravensbriick" , ktore odbc::dzie 

sic:: w dniu 15.09.2017 r. a godz. 11,00 w Auli BL. Jakuba Strzemic:: przy ul. FloriaiLskiej 4 
w Krakowie; 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaprosila wszystkich zebranych na Festiwal 

"Z Kopyta ", ktory odbc::dzie sic:: w dniach 2 i 3 wrzeSnia br. w Gniazdowie oraz na Dozynki 

Gminne , ktore odbc::d~ sic:: w dniu 10 wrzesnia br. w PiiLczycach. 

Ad. okt 26 

Wobec wyczerpania porz~dku obrad Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna 

Kolodziejczyk zamknc::la obrady trzydziestej trzeciej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, 
dzit<kuj~c radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym 0radY trzydziestej trzeciej Sesji zakonczono. 

protokol \sp~ila: 
urszu~ "r' 


